

Renishaw plc
New Mills, Wotton-under-Edge
Gloucestershire, GL12 8JR
United Kingdom

Tel +44 (0) 1453 524524
Fax +44 (0) 1453 524901
Email uk@renishaw.com
www.renishaw.com



请查看以下产品**SPA3**中可能含有的有毒和/或有害物质的名称和含量。
Please find below details for **SPA3** China RoHS.

中华人民共和国电子信息产品有毒有害物质限量标准
(依据 SJ/T11364-2014 为标准)

Control of Pollution, Applicable in the People's Republic of China (Based on the standard SJ/T11364-2014)

部件名称 Part Name	有毒有害物质或元素 Toxic or Hazardous Substances and Elements						备注 Note
	铅 (Pb)	汞 (Hg)	镉 (Cd)	六价铬 (Cr (VI))	多溴联苯 (PBB)	多溴二苯醚 (PBDE)	
印刷电路板 PCB	X	O	O	O	O	O	1

O: 表示该有毒有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 GB/T 26572 标准规定的限量要求以下。
O: Indicates that this toxic or hazardous substance contained in all of the homogeneous materials for this part is below the limit requirement in GB/T 26572.
X: 表示该有毒有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出 GB/T 26572 标准规定的限量要求。
X: Indicates that this toxic or hazardous substance contained in at least one of the homogeneous materials used for this part is above the limit requirement in GB/T 26572.

备注: (Notes)
1. 玻璃 / 陶瓷中的铅含量
Lead in glass /ceramic